
Oświadczenie złożone 

przez senatora Sławomira Rybickiego 

na 64. posiedzeniu Senatu 

w dniu 13 lipca 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

W związku ze złożonym przeze mnie w dniu 30 czerwca 2022 r. oświadczeniem skierowanym do ministra 

infrastruktury w sprawie prac przygotowawczych dotyczących zaprojektowania budowy Drogi Czerwonej 

w Gdyni oraz otrzymaną na niniejsze oświadczenie odpowiedzią proszę o następujące informacje. 

1. Na jakim etapie są aktualnie prace związane z realizacją projektu budowy Drogi Czerwonej w Gdyni? 

2. Czy zostały określone warianty przebiegu Drogi Czerwonej? Jeśli tak, to jakie? Jeśli nie, to z jakich 

powodów? 

3. Czy został określony całościowy lub częściowy harmonogram inwestycji? Jeśli tak, to jaki? Jeśli nie, to 

z jakich powodów? 

4. Jakie postępy osiągnięto w ramach inwestycji od sierpnia 2022 r. do dzisiaj? 

5. Czy zostały przeprowadzone formalne konsultacje społeczne lub spotkania informacyjne w zakresie 

realizacji inwestycji? Jeśli tak, to kiedy i z jakimi podmiotami? Jeśli nie, to z jakich powodów? 

Z poważaniem 

Sławomir Rybicki 


